深圳市帕骐电子科技有限公司

产品部-10新品上架描述表 BQ0254B+VM0404B
1.Key Features

Built-in dual stereo speakers: The portable CD player is designed with compact size and built-in stereo dual speakers, sound quality without distortion, let you share your music with friends anytime and anywhere;
Compatible with multiple CD formats: Stable disc reading performance, supports multiple audio formats, including the CD/CD-R/CD-RW/MP3 format for flexible options. The anti-skip protection function is enabled by default, the anti-skip protection time is up to 60s, providing you with stable music experience; 
Multi-functions: Support A-B repeat and variable speed function,it is the best choice for language learners and audiobook enthusiasts.
Dual power supply:Support charger and 2*1.5V AA battery power supply, you can use it indoors and outdoors to enjoy music.

Widely used scenes:Three ways of using----1.Listen to the CDs with your headphones and enjoy your music alone;2.Play music through built-in speakers and share music with friends;3.Connect to your car speakers via the AUX cable for a better listening experience.

Package content:1*Portable CD player,1*High quality in-ear earphones,1* AUX cable,1*USB charging cable,1*User Manual
Technical Specification

Screen specification: LCD segment display（white backlight）

Speaker power: 200mW+200mW

Earphone power: 16mw+16mw(32Ω)

Working voltage: DC 5V±5%

Frequency response: 20-20KHZ

Sampling frequency: 44.1KHZ

D/A conversion: 16 bit

Laser: semiconductor laser, wave length: 780nm

Battery: 2*1.5V LR6/AA

Working environment: temperature 5-40℃, humidity ＜90%

Anti-shock time: 60 seconds 

Net weight: 245 g

Color box size: 265*170*55 mm
Gross weight: 480 g
Instruction 

Please refer to the user manual

Package

1*Portable CD player

1*USB charging cable

1*AUX cable

1*In-ear earphones

1*User manual

1*Quick start guide
Reference Link

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）

  ◆内置立体声双扬声器：小巧便携的外观设计搭配内置立体声双扬声器，音质浑厚不失真，随时随地与好友共享你的音乐世界；

◆多格式碟片兼容：稳定的读碟方案，兼容的碟片格式有——CD/CD-R/CD-RW/MP3;机器防震功能始终默认开启，防震时间长达60s,为你提供稳定的音乐体验;
◆功能多样性：支持A-B复读和变速功能，是语言学习者和有声读物爱好者的

首选；

◆双重供电方式：支持电源和2*1.5V AA电池两种供电方式，室内户外使用不

受限，更便携；
◆使用场景广泛：支持三种播放使用模式——使用耳机，在不打扰他人的情况

下，享受独处时光；使用内置扬声器，无需使用耳机，即可与好友共享音乐；

外接其他设备，可通过耳机接口连接至其他支持AUX输入的设备，实现多场

景使用，如连车使用，连接车内AUX输入接口，实现车载CD播放器的功能，

让好音乐陪伴你的旅途。
◆实用搭配：高品质入耳式耳机，给你更好的音乐体验；配备AUX线，实现多

场景随心切换使用。

2. 技术参数
屏幕规格：LCD段码显示

喇叭功率：200mW+200mW

耳机功率：16mw+16mw（32Ω）

工作电压：DC 5V±5%

频响范围：20-20KHZ

采样频率：44.1KHZ

D/A转换：16bit

激光波长：780nm 半导体材质

电池规格：2*1.5V LR6/AA

工作环境：温度5-40℃，相对湿度＜90%

防震时间：60秒

机器净重：245 g
彩盒尺寸：265*170*55 mm
产品毛重：480 g

3. 安装/使用说明
参照说明书

4.包装清单
便携式CD播放器------------------------------------------------------1 

USB充电线------------------------------------------------------------1 

AUX线----------------------------------------------------------------1

耳塞式耳机------------------------------------------------------------1

使用说明书(英德西意4语)----------------------------------------------1 

快速操作指南(英语)----------------------------------------------------1

5.参考链接
B07R83G7RR(美国站)  B07H6L79Q2（日本站）

